

## DIRECTION

**Stage Director** - Christian ERICKSON  
**Assistant Director** - Karin KIWUS  
**Music Director** - Richard BACHAND  
**Choreography** - Shelly DE VITO  
**Acting Coach** - Deborah DUNN

## TECHNICAL CREW

**Lights** - Thomas QUINOT  
- Karin KIWUS  
**Sound** - Pierre BEYSSAC  
**Piano** - Richard BACHAND  
**Make-up** - Nella BERRABIA  
**Scenery** - La Compagnie du Message  
**Puppets** - Deborah DUNN  
**Website** - Anne-Rose GRATADOUR  
- Jean-François SCHAFF  
**Poster** - Régis KTORZA  
**Program** - Guillaume DURAND  
**President** - Tarik BERRADA

Le BDE de Télécom Paris  
Le département Langues et Cultures

More on our website: <http://thang.enst.fr>



# CAMELOT

## SYNOPSIS

Guenevere, soon to be queen, arrives at Camelot afraid of getting married to Arthur. Their doubts are however resolved when they meet each other. Five years later they found the order of the Knights of the Round Table: A fellowship dedicated to justice and morality. Consequently, Lancelot travels far from his native country of France, to offer his services to King Arthur.

However, Lancelot's pompous rhetoric is not well received, and Guenevere provokes three knights to challenge him in the next jousting tournament. He defeats them all but unintentionally kills Sir Lionel. Sir Lionel is brought back to life through Lancelot's prayers. As a result Guenevere begins to fall in love with Lancelot, and he finds himself equally drawn to her.

In the meantime, Arthur's illegitimate and evil son, Mordred, has arrived at the castle and is plotting King Arthur's downfall. With the help of the Fairy Queen Morgan Le Fey he traps Arthur in her magic forest for the night. Mordred then arrests Lancelot and Guenevere for treason. Lancelot however escapes, but Guenevere is sentenced to be burned at the stake.

Lancelot rescues her at the last moment however, and a now completely desolate Arthur prepares to go to war against him. But he sees hope and ultimately success for the future in the ambitions of young Tom...

## RÉSUMÉ

Guenièvre, destinée à un mariage royal, arrive à Camelot avec une grande appréhension. Mais ses doutes disparaissent dès sa rencontre avec son promis, le roi Arthur. Cinq années passent et, ensemble, ils jettent les bases de l'Ordre des Chevaliers de la Table Ronde : La Force au service du Bien ! Chérissant cet idéal, le chevalier Lancelot quitte la France pour se mettre aux ordres du Roi.

Mais il s'attire l'inimitié de nombre de membres de la cour, et Guenièvre provoque trois chevaliers pour qu'ils le défient lors du prochain tournoi. Il les terrasse successivement, et tue Sir Lionel en le transperçant de sa lance. Mais il le ramène aussitôt à la vie par un miracle qui assure sa renommée et fait chavirer le cœur de la reine...

Cependant, Mordred, fils illégitime et démoniaque d'Arthur fait son entrée à la cour, bien décidé à ourdir le plus infâme des complots contre le Roi. Parvenu, avec le concours de la fée Morgane, à l'isoler dans une forêt magique, il surprend Lancelot dans les bras de Guenièvre, et les arrête pour trahison. Lancelot arrive à s'échapper, mais Guenièvre est condamnée au bûcher !

Le jour de l'exécution, Lancelot accourt à se rescousse, et parvient à l'arracher des flammes, mais au prix d'une guerre avec Arthur, que ni l'un ni l'autre ne souhaitent. Mais à l'aube de la bataille Arthur, anéanti, retrouve l'espoir en l'avenir dans les rêves du jeune Tom.

## AUTHORS

**Play and Lyrics** - Alan Jay LERNER  
**Music** - Frederick LOEWE

## CAST

(in order of appearance)

**Sir Dinadan** - Jean-François SCHAFF  
**Sir Lionel** - Régis KTORZA  
**Merlyn** - Forsun CHEUNG-AH-SEUNG  
**Arthur** - Tarik BERRADA  
**Guenevere** - Violaine COLONNA D'ISTRIA  
**Nimue** - Anne-Rose GRATADOUR  
**Lancelot** - Grégoire LAUDE  
**Dap** - Louis LE COZ  
**Pellinore** - Hugo CARR  
**Horrid (the dog)** - Hervé BREDIN  
**Sir Sagramore** - Nicolas LANCIENTI  
**Lady Anne** - Adeline GIACOMETTI  
**Mordred** - Guillaume DURAND  
**Morgan Le Fey** - Caroline SAID  
**Lady Clarinda** - Claire TAFANELLI  
**Tom of Warwick** - Jeremy HIRSON

**Lords and Ladies** - Laurie CHAN-LAM  
- Natacha ELMIR  
- Adeline GIACOMETTI  
- Anne-Rose GRATADOUR  
- Rebecca GREGORY-CLARKE  
- Caroline SAID  
- Claire TAFANELLI  
- Forsun CHEUNG-AH-SEUNG  
- Guillaume DURAND  
- Louis LE COZ  
- Hervé BREDIN